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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 
Indkaldt Tilstede forældrerepræsentanter: Stine Duwander Serup, Marie Langskov, Katrine Arildskov 

Sørensen, Nick Raymond Petersen, Mira Ann Mary Rønje, Nina Kragh. 
Rep. Fra foreninger og erhvervsliv: 
Medarbejderrepræsentanter: Anita Jensen 
Elevrådsrepræsentanter: Rosalina Langskov Keiding og Josefine Kjær Pihl 
Ledelse: Kasper Kerndrup, Hanne Bach Christiansen, Maria Hovard 
 

Afbud Hanne Kjær Jørgensen, Tom Vinge, 

Dato: 24.10.2024 Tidspunkt 16.45-18.00 + 18.00-20.30 

Mødeleder Bestyrelsesforperson Referent Marie Langskov 

Kommende møder: 25.11, 14.1, 12.2, 3.4, 12.5, 17.6 

 

Emne 
 

Hvad skal vi udrette? Ansvar og proces Referat og beslutning 

Møde med 
Forældrerådene 

 

Se særskilt invitation og program 
Kl. 16.45-18.00 

Mira sender programmet 
ud 

Fint fremmøde og positiv respons fra forældre på 
arrangement. Der kom relevant og værdifuldt 
input til kommende brochure, der skitserer 
overordnede rammer samt tips og tricks til nye 
forældreråd. Og god information om årgange til 
personale. Ønske om flere møder hvor andre 
emner også kan drøftes, fx hvordan forældreråd 
kan spille godt sammen med skolens personale 
omkring trivselsindsatser. 

Spisning (25 min) 
18.00-18.25 
 

   

1. Godkendelse af 
dagsorden (5 min) 
 

Afstemme at dagsordenen er den rette. 
 

Alle  Godkendt 

2. Godkendelse af 
referat (5 min) 
 

Godkende referatet  
 

Alle  Godkendt 



 

 2 

3. Opsamling på møde 
med forældrerådene 
(70 min) 
 
18.35-19.45 
 

Evaluere mødet med forældrerådene og 
drøfte hvad mødet giver anledning til i 
bestyrelsen. 

Vi tager afsæt i plakater og 
pointer fra mødet. 
Fordele ansvar for at lave 
første udkast til folder. 

- Folder  
- Melding om videre proces til forældreråd 

med tak for deltagelse 
- Alle plancher skal fastholdes og vi skal 

sikre, at forældrene kan genkende sig 
selv 

- Møde med forældrerådene én gang om 
året med relevant dagsorden (styrker den 
gode fortælling)  

- Den svære samtale mellem forældre 
guidning  

- Styrke dialog mellem lærerteam og 
forældreråd 

- Klargøre formål og forventninger til 
forældreråd 

- Flere emner bragt op peger i retning af 
nyt værdigrundlag 

- Input fra ledelsen til forældreråd – hvad 
ønsker de 

- Evt. to møder med forældreråd i skoleår 
2024/25 

- Få meldt processen ud til de forældre, 
der deltog i mødet 

- AULA-gruppe for forældreråd if. til 
kontakt på tværs og ideer til aktiviteter 
mm. 

- Overlevering fra forældreråd 3. til 0. 
klasse. Overlevering 6. klasse til 3. klasse. 
Overlevering 9. klasse til 6. klasse. 

Det skal vurderes hvilke elementer vi går videre 
med.  

4. Nyt fra ledelsen 
(20 min) 
19.45-20.05 
 

Kort nyt om hvad der rør sig på skolen og 
opfølgning på budgettet 

Kasper orienterer Tag over grønt storrum har skabt utryghed, der er 
blevet håndteret ved at få nedlukket området. 
Der har ikke været sikkerhedsrisiko for børn, men 
der laves løbende målinger.  
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Der har manglet personer i vores inklusionsteam, 
hvilket har skabt øget pres på eksisterende 
personale. Ny person ansat og stillingsopslag 
oppe. 
 
God motionsdag med nyt koncept, som skabte 
stor glæde bredt i børnegruppen. 
 
Halloween på vej. I gang med indsatsen. 
 
Ledelsesteam under udformning. Stor glæde over 
at ledelsen er fuldtallig. Velkommen til Maria.  
 
Arbejder videre med børnesyn, teamsamarbejde 
og sprog.  
 
Omstilling i proces på kommunalt plan incl. re-
fordeling af 59 mio. kr. der skal bruges til at skabe 
en mere rummelig skole. Det er en meget stor 
opgave.  
 
Økonomi – vi holder os til handleplanen og vi har 
mulighed for mindre indkøb af inventar.  
 
Undersøger om vi kan gøre mere for at turen til 
og fra skole bliver mere tryg med skolebussen. 
 

5. Korte meddelelser 
(10 min) 
 
20.05-20.15 

Orientering om, hvad der sker i og omkring 
skolen fra:  

 Elevrådet (nyt fra elevrådsmødet) 

 Medarbejderrepræsentanter  

 Klimaskolen  

 Forperson og øvrige medlemmer  
 

Korte relevante indlæg 
 

Punkter fra elevråd: 
1. Ønske om lydhørhed if. til dialog omkring 

telefonpolitik 
2. Ønske om kortere frikvarterer og tidligere 

fri 
3. Fælles fagdag for udskolingen 
4. Brug af tomme lokaler til fx en filmklub 

eller lign. 
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5. Mulighed for at gå uden for skolens 
område i frikvarterer for udskoling 
og/eller 9. klasse 

6. Blokering af hjemmesider som fx Netflix 
mm. ønskes fjernet 
 

6. Klimaskole 
(5 min) 
 

SB-mødet i november har fokus på 
klimaskolen. Vi inviterer Thomas (lærer) til at 
deltage i mødet.  
Er der noget, der skal forberedes?  
 

Kort drøftelse Hanne holder oplæg og Marie og Hanne 
forbereder punktet. Thomas giver et oplæg om 
hvordan vi kan bruge Klimaskole didaktisk, 
pædagogisk og læringsmæssigt. Vi beder 
elevrådet om at komme med oplæg til hvad 
eleverne gerne vil med Klimaskolen. 
 

7. Kommunikation fra 
mødet  
(10 min) 

Beslutte hvad der skal kommunikeres fra 
mødet. 
 

Alle bidrager med vigtige 
pointer fra mødet til 
kommunikationen. 
 
Marie formulerer 
bestyrelsens 
kommunikation 

Motionsløb dagen før efterårsferien blev en stor 
succes. Det nye koncept er udviklet med henblik 
på at understøtte fællesskaber.  
 
Elevrådet mødte velforberedt op og kom med 
mange gode ønsker. Bestyrelsen vil efterfølgende 
genoverveje muligheden for, at de ældste elever 
kan forlade skolens område.  
 
Stort fremmøde fra forældreråd til møde med 
skolebestyrelsen. Vi drøftede, hvad der rørte sig 
på årgangene. Derudover indhold til en folder for 
forældreråd med beskrivelse af rammer samt 
gode ideer.  
 
Skolebestyrelsen er meget glade for at byde 
velkommen til ny afdelingsleder Maria og glæder 
os til samarbejdet.  

Kommende møder  
 
 
 

November: 
- Klimaskole 
- Opfølgning på folder til kontaktforældre 
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